

DBS Treasures Wealth Reward for Selected Customers (the “Promotion”) Terms and Conditions

1. The Promotion is applicable to selected DBS Treasures customers invited by the Bank (the “**Selected Customers**”) to join the Promotion.
2. The Promotion runs from 1 – 30 November 2020 (the “**Promotion Period**”).
3. Only Selected Customer who is primary account holder is eligible for the Promotion.
4. Selected Customer who maintains monthly average Total Relationship Balance (as defined in Clause 7) in the amount of HK\$1,000,000 or above (or its equivalent) throughout the Hold Fund Period (as defined in Clause 6) will be entitled to HK\$600 cash reward (the “**Cash Reward I**”).
5. Selected Customer who maintains HK\$100,000 or above (or equivalent) Investment Balance (as defined in Clause 8) with the Bank during Hold Fund Period (as defined in Clause 6) will be entitled to HK\$600 cash reward (the “**Cash Reward II**”).
6. All Cash Reward will be credited directly to the Selected Customer’s HKD Current Account according to Fulfilment Period (as set out in Table below). Selected Customer must be a valid DBS Treasures customer at the time the Cash Reward is credited.

| Hold Fund Period | Fulfilment Period |
|--|--------------------------|
| 7th day of Promotion Joining Date to 31 January 2021 | 1 – 28 February 2021 |

7. The calculation of “**Total Relationship Balance**” is the total assets that a Selected Customer maintains with the Bank, whether solely or jointly. The assets include Hong Kong dollar, Renminbi and foreign currency deposits, market value of local and overseas securities, investment funds, bonds, Currency Linked Investment and other linked or structured investment products.
8. The calculation of “**Investment Balance**” is the investment assets that a Selected Customer maintains with the Bank, whether solely or jointly. The investment assets include market value of local and overseas securities, investment funds, bonds, Currency Linked Investment and other linked or structured investment products.
9. Selected Customers can enjoy the Promotion ONCE.
10. The Promotion is not applicable to Selected Customers who joined “DBS Treasures Wealth Reward for Selected Customers” during July 2020 to October 2020.
11. Selected Customers cannot enjoy the Promotion together with “DBS Treasures Retention Reward” or “Bonus Reward” under DBS Treasures Welcome Offers.
12. The Bank may change the terms and conditions and/or modify/terminate the Promotion without notice. The Bank’s decision is final.
13. If the Selected Customer becomes a non-DBS Treasures customer or if there is abuse/non-compliance by the Selected Customer during the Promotion Period, the Selected Customer cannot enjoy this Promotion. The Bank will not credit any reward or where a reward has been credited, the Bank may debit the value of the reward from the Selected Customer’s account(s) without prior notice and/or take action to recover any outstanding amounts.
14. The Promotion is not applicable to the Bank staff.
15. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.

星展豐盛理財特選客戶豐盛資金獎賞（「推廣」）之條款及細則

1. 本推廣只適用於獲本行邀請參加本推廣之指定星展豐盛理財客戶（「特選客戶」）。
2. 本推廣由 2020 年 11 月 1 日起至 2020 年 11 月 30 日止（「推廣期」）。
3. 只有基本戶口持有人方合資格參加本推廣。
4. 特選客戶於資金存放期內(如以下第 6 條所示)維持每月平均個人理財總值(如以下第 7 條所示)不少於 HK\$1,000,000 (或等值)，可享 HK\$600 現金獎賞(「現金獎賞 I」)。
5. 特選客戶於資金存放期內(如以下第 6 條所示)維持 HK\$100,000 或以上之投資總值 (如以下第 8 條所示) (或等值)，可享 HK\$600 現金獎賞(「現金獎賞 II」)。
6. 現金獎賞將於現金獎賞回贈期（如下表所示）存入特選客戶的港幣往來戶口。特選客戶在現金獎賞存入時須仍為星展豐盛理財客戶。

| 資金存放期 | 現金獎賞回贈期 |
|--------------------------------|----------------------|
| 由參加推廣日起計第 7 日至 2021 年 1 月 31 日 | 2021 年 2 月 1 日至 28 日 |

7. 「個人理財總值」指特選客戶不論以個人或聯名方式於本行持有的總資產，包括港幣、人民幣及外幣存款、本地及海外證券、基金、債券、外幣掛鈎投資及其他掛鈎或結構性投資產品的市場價值。
8. 「投資總值」指特選客戶不論以個人或聯名方式於本行持有的總投資資產，包括本地及海外證券、基金、債券、外幣掛鈎投資及其他掛鈎或結構性投資產品的市場價值。
9. 每位特選客戶只可參加本推廣一次。
10. 本推廣不適用於曾參加 2020 年 7 月至 2020 年 10 月的星展豐盛理財特選客戶豐盛資金獎賞之特選客戶。
11. 特選客戶不可同時享有任何本行提供的星展豐盛理財客戶保留賬戶獎賞或星展豐盛理財迎新獎賞的額外獎賞。
12. 本行可修改此條款及細則及/或更改/終止優惠而不作另行通知。本行的決定為最終定論。
13. 若特選客戶在推廣期內成為星展豐盛理財以外的客戶或涉及任何濫用/違規，特選客戶將不合資格參加本推廣。本行將從特選客戶的戶口扣除獎賞的等值金額而毋須另行預先通知及/或採取行動以追討任何未償付金額。
14. 本推廣不適用於本行職員。
15. 本條款及細則的中英文版本如有任何歧異，概以英文版本為準。